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Městský obvod – Statutární město Pardubice 
městský obvod Pardubice I 

U Divadla 828, 530 02   PARDUBICE 
 

 

Č. j.   UMOI/781/2024/SEKR/Ber 
Ev. č.  1676/2023 
Spis. zn. 1929/2022 

Z á p i s 
z 8. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I, které se 

konalo dne 07. 02. 2024 od 16 hodin v zasedací místnosti MmP v mezipatře 
budovy U Divadla 828, Pardubice 

 
 

Přítomni: Ivana Dolečková (dostavila se v 16:55 hod.) Pavel Kvapil, Ing. Jiří Lejhanec, 
Mgr. Vladimír Martinec, Bc. Lucie Neffová (dostavila se v 16:22 hod.), Ing. Jiří 
Rozinek, Mgr. Filip Sedlák, Filip Šťastný, Ing. Zuzana Klimplová, Ing. Pavel 
Mareš, Mgr. David Kollert, Ing. Karel Sodomka, Dušan Salfický, Ing. Dominik 
Bečka, Mgr. Bohdan Šeda 

 
 (dále jsou jména uváděna bez titulů) 
 
Omluveni:  
Nepřítomni:  
 
Veřejnost: 1 
 

 
Zasedání zahájil Filip Šťastný, starosta městského obvodu Pardubice I (dále jen „starosta“), 
přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Z celkového 
počtu členů zastupitelstva bylo na zahájení zasedání přítomno 13 členů zastupitelstva. 
 
 
Na stůl bylo zastupitelům předloženo:  

     Informativní zpráva o činnosti JSDH za rok 2023 
         Informativní zpráva – plán kulturních akcí na rok 2024 
         Informativní zpráva – přehled vykonaných kontrol na MOI a ÚMOI 
                    Zpráva starosty o činnosti 
 
 
Pracovní předsednictvo bylo navrženo a schváleno v tomto složení: 

- Filip Šťastný 
         (pro 13, proti 0, zdrž. 0) 
 
Návrhová komise byla navržena a schválena v tomto složení: 

- Ing. Pavel Mareš 
- Ing. Dominik Bečka 

         (pro 13, proti 0, zdrž. 0) 
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Program 8. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I 
(dále jen Zastupitelstvo MO Pardubice I) 

 
Před hlasováním o schválení programu F. Šťastný navrhuje předřazení bodu 4 
„Rozpracování výdajové části rozpočtu městského obvodu Pardubice I“ před bod 3. „Zpráva 
starosty o činnosti“. Tuto změnu zastupitelé odsouhlasili. 
 
Program 8. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byl schválen v tomto znění: 
 

1. Prezentace společnosti REDSTONE – park nábř. Závodu míru (prostranství u ZŠ) 
2. Kontrolní zpráva č. 5 o plnění usnesení Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I 

 4.   Rozpracování výdajové části rozpočtu městského obvodu Pardubice I 
 3.   Zpráva starosty o činnosti 
5.   Diskuse 

Informativní zpráva o činnosti JSDH za rok 2023  
Informativní zpráva – plán kulturních akcí pro rok 2024 
Informativní zpráva – přehled vykonaných kontrol na MOI a ÚMOI 
 

Zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byl na základě vyjádření ověřovatelů 
schválen. 
 
Ověřovateli zápisu 8. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byli jmenováni:  
- Dušan Salfický 
- Mgr. Bohdan Šeda 
 
Zapisovatelkou zápisu 8. zasedání byla jmenována: Michaela Beranová, DiS. 
 

 

 
 



3 

 

  1. 
Prezentace společnosti REDSTONE – park nábř. Závodu míru (prostranství u 

ZŠ) 
 
Během prezentace se dostavila do jednací místnosti v 16:22 hod. L. Neffová a v 16:55 hod. I. 
Dolečková 
 
Předkladatel: Filip Šťastný 
 

- Představní projektu úpravy prostranství v okolí galerie Pernerka, základní školy a 
park v lokalitě nábřeží Závodu Míru 

- Bylo ukázáno, jak by místa vypadala, rozmístění městského mobiliáře, vznik 
odpočinkových zón, zeleň, vizualizace školního náměstí 

- Projektanti informovali, že bude vytvořen projekt, který bude předložen městu 
- Následovaly dotazy k projektu:  

F. Sedlák se dotazoval na podobu krajinářské úpravy, zeleně, místní 
obyvatelé by se k tomuto měli mít možnost vyjádřit 
B. Šeda: je již schválená revitalizace tohoto území (studie, která je projednána 
veškerými institucemi) 
J. Lejhanec: životnost mobiliáře 
D. Bečka: prioritní oblast pro obvod 
B. Šeda: umístění dětských hřišť, není řešeno školní náměstí – rozpor s již 
zmíněnou schválenou studií této oblasti, bylo řešeno posouzení vegetace a 
dendrologický průzkum 
Zástupci společnosti uvádějí, že bude realizováno za podpory investora, mají 
vzniknout kavárny a obchod s hračkami 
B. Šeda: propojení komunikace s bývalým autobusovým nádražím 
D. Bečka: mělo by to více řešit s investory město 
L. Neffová – nyní jsou tedy 2 projekty k tomuto území – měla by proběhnout 
jednání, obvod nemá rozhodnuto, které studii dá přednost, popřípadě vznik 
spolupráce  
D. Kollert – mělo by se projednat na komisi pro rozvoj MOI 
Do diskuse se zapojil i přítomný host z řad veřejnosti, dle jeho názoru by se 
měla v projektu zohlednit cesta, kterou studenti chodí od zastávky U Marka ke 
škole 

Společnost REDSTONE přenechala k dispozici jedno vyhotovení tištěné verze 
prezentovaného projektu. 
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2. 
Kontrolní zpráva č. 5. o plnění usnesení Zastupitelstva městského obvodu 

Pardubice I 
 

Předkladatel: Filip Sedlák, předseda KV  
Bez diskuse 
 
    
Usnesení č. 51 Z              8/2/24     (pro 15, proti 0, zdrž. 0) 

 
 
Zastupitelstvo MO Pardubice I   
1.   ponechává v evidenci  

usnesení (2006 – 2010) č.: 98 Z 

usnesení (2010 – 2014) č.: 18 Z 

usnesení (2014 – 2018) č.: 36 Z, 50 Z, 112 Z   

usnesení (2018 – 2022) č.: 41 Z, 92 Z, 95 Z,160 Z        

usnesení (2022 – 2026) č.: 1 Z; 2 Z; 3 Z; 4 Z;5 Z; 6 Z; 7 Z; 8 Z; 9 Z; 10 Z; 11 Z; 12 Z; 13 
Z; 14 Z; 15 Z; 16 Z; 18 Z; 20 Z; 22 Z, 23 Z, 26 Z, 27 Z, 28 Z, 29 Z, 30 Z, 32 Z, 33 Z, 34 Z, 
36 Z, 37Z, 40Z, 41Z, 43Z, 44 Z, 45 Z, 46 Z, 47 Z, 48 Z,  

2.   vyřazuje z evidence bod 1): 

usnesení (2018 – 2022) č.: 119 Z 

3.   vyřazuje z evidence přijatá usnesení od 12. 4. 2023: 

usnesení (2022 – 2026) č.: 49 Z, 50 Z, 19 Z 

 
 

 

4. 
Rozpracování výdajové části rozpočtu městského obvodu Pardubice I 

 
Předkladatel: Filip Šťastný, starosta  
Bez diskuse 
 
Usnesení č. 52 Z   8/2/24    (pro 15, proti 0, zdrž. 0) 
 
Zastupitelstvo MO Pardubice I 
b e r e   n a   v ě d o m í 
předložený rozpočet 2024 výdajové části v podrobnostech. 
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3. 
Zpráva starosty o činnosti 

 
Předkladatel: Filip Šťastný, starosta  
Diskuse: 
L. Neffová – Wonkův most: je vytvořena pracovní skupina, bylo by dobré vytvořit pruh pro 
cyklisty – F. Šťastný informuje, že byl představen projekt s návrhem dostatečně širokým 
pruhem pro cyklisty, doplňuje D. Bečka, že toto je krajská investice nikoliv obvodu 
L. Neffová – Wintrova ulice: problém s parkováním, bude zpoplatněné, F. Sedlák sděluje, že 
je pracovní skupina s náměstkem Hrabalem a že mělo být jednání MO I odboru dopravy 
F. Sedlák – hluk z areálu Automatických mlýnů – F. Šťastný sděluje, že nyní již akce 
nebudou probíhat a pokud ano rezidenti budou od majitele informování, J. Lejhanec 
podotýká, že prostor je určen k pořádání akcí. 
L. Neffová: dotaz k jednání se zástupci CFIG, potřeba vybudování parkovacích míst, záměr 
rekonstrukce budovy v ul. Jiráskova a stavby bytového domu v ul. Štrossova 
B. Šeda: dotaz ke „koncepci dopravy v klidu“ – měl by vzniknout projekt kompletního 
přeznačení a zavedení placeného stání pro město (aktuálně zpracovává Ing. Kutílek) 
B. Šeda: odstraňování nelegální reklam – řeší se to v rámci obvodu 
B. Šeda: revitalizace nám. Republiky – náhrada zanikajících parkovacích míst u Kostela pro 
rezidenty – budou nahrazeny v rámci parkovacího domu (náhrada ze strany města není) – 
k tomuto obvod možnost připomínkování: písemná koncepční podoba náhradního parkování 
rezidentní – F. Šťastný sděluje, že odbor dopravy to chce řešit v celku ne po částech 
L. Neffová: rekonstrukce náměstí Republiky – zklidnění dopravy obchvatem 
P. Kvapil: dotaz k podchodu na náměstí Republiky, zda bude zasypán 
L. Neffová – aktuální dění Palackého třída – VŘ již vypsáno, problém s financováním 
 
Zastupitel Mgr. Sedlák, požádal o předložení následujících návrhů na usnesení ve věci 
vytvoření pracovních skupin: 
1) Zastupitelstvo MO Pardubice I doporučuje Zastupitelstvu města Pardubic vytvoření 
pracovní skupiny s cílem jednat o odkoupení pozemků v oblasti ulice Sakařova, kde 
jejich majitel plánuje výstavbu bytových nebo rodinných domů 
 
2) Zastupitelstvo MO Pardubice I ukládá Radě MO Pardubice I vytvořit pracovní 
skupinu s možností účasti všech zastupitelských celků za účelem stanovení 
výběrových kritérií pro rekonstrukci hřiště v oblasti nábřeží závodu Míru, pro jehož 
rekonstrukci je vyčleněna částka v rozpočtu MO Pardubice I 
 
Dále se vyjádřili někteří zastupitelé, kteří si myslí, že by toto mělo být projednáno na komisi 
pro rozvoj, do komise lze přizvat odborníka dle řešené věci. 
F. Šťastný: studie navrhuje neumisťovat workoutové hřiště mezi panelové domy 
B. Šeda: dotaz, zda je na hřiště vypracovaná studie, v rozpočtu již vyčleněny peníze 
F. Sedlák: blíže specifikuje návrh č. 1 s tím, že majiteli pozemků návrh k odkupu nebyl 
předložen, B. Šeda: případný odkup pozemků by mělo řešit s majitelem město ne opoziční 
zastupitel 
D. Bečka: odkup by nebyl dobrý, měl by být v územním plánu zákaz výstavby v této lokalitě 
F. Sedlák: v územním plánů není rozhodnuto, že by tam nemohla probíhat výstavba, veřejný 
prostor by měl patřit městu 
 
F. Sedlák, F. Šťastný a J. Lejhanec zažádali o předložení pozměňujících návrhů na usnesení 
k výše uvedeným návrhům zastupitele F. Sedláka.  
Zastupitelé se dohodli na krátké přestávce k přípravě návrhů na usnesení v tomto znění: 
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Usnesení č. 53 Z  8/2/24                      (pro 14, proti 1 (D. Bečka), zdrž. 0) 
 

Zastupitelstvo MO Pardubice I 
d o p o r u č u j e 
vedení města jednat o odkoupení (eventuelně směně) pozemku v oblasti ulice Sakařova, kde 
jejich majitel plánuje výstavbu bytových nebo rodinných domů. 
 
Usnesení č. 54 Z  8/2/24         (pro 7, proti 2 (D. Bečka, P. Mareš), zdrž. 6 (I. 

Dolečková, Z. Klimplová, D. Kollert, J. Lejhanec, V.  
Martinec, J. Rozinek, F. Šťastný) 

Zastupitelstvo MO Pardubice I 
d o p o r u č u j e 
Zastupitelstvu města Pardubic vytvoření pracovní skupiny s cílem jednat o odkoupení/směně 
pozemků v oblasti ulice Sakařova, kde jejich majitel plánuje výstavbu bytových nebo 
rodinných domů 
 
Usnesení č. 55 Z  8/2/24                      (pro 15, proti 0, zdrž. 0) 

 
Zastupitelstvo MO Pardubice I 
u k l á d á 
Radě MO Pardubice I pověřit komisi pro rozvoj obvodu k projednání a stanovení výběrových 
kritérií pro rekonstrukci hřiště v oblasti závodu Míru, pro jehož rekonstrukci je vyčleněna 
částka v rozpočtu MO Pardubice I 
 
Usnesení č. 56 Z             8/2/24    (pro 6, proti 2 (P. Mareš., D. Salfický), zdrž. 7 (I. 

Dolečková, Z. Klimplová, D. Kollert, J. Lejhanec, V. 
Martinec, J. Rozinek, F. Šťastný) 

Zastupitelstvo MO Pardubice I 
u k l á d á 
Radě MO Pardubice I vytvořit pracovní skupinu s možností účasti všech zastupitelských 
celků za účelem stanovení výběrových kritérií pro rekonstrukci hřiště v oblasti nábřeží 
závodu Míru, pro jehož rekonstrukci je vyčleněna částka v rozpočtu MO Pardubice I na rok 
2024 
 
 
Usnesení č. 57 Z   8/2/24                       (pro 15, proti 0, zdrž. 0) 

 
Zastupitelstvo MO Pardubice I 
b e r e   n a   v ě d o m í 
zprávu o činnosti předloženou starostou městského obvodu Pardubice I. 
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5. 
      Diskuse 

 
V 18:45 hod. odchází D. Kollert 
V 18:46 hod. odchází K. Sodomka, D. Salfický 
 
B. Šeda:  

• vyzývá starostu a radu k zajištění obnovení vstupu do prostor Úřadu MO1, který   
  je v současnosti zamčen a označen jako služební vchod. Nový vstup do objektu    
  není vstupem do Úřadu MO1, ale je označen jako Magistrát města Pardubic.   
  Podle jeho názoru stačí ponechat původní vchod otevřený, než nákladně    
  přepracovávat celý informační systém 

• vyzývá Radu k zajištění aktualizace webových stránek obvodu především záložky Studie 
PD (Investiční akce – připravované, realizované) ve smyslu závěrů pracovního jednání 
rady za účasti B. Šedy v květnu 2023, podle příkladu webových stránek Městského 
obvodu Plzeň 1 

• se dotazuje na problematiku problematické Pěší zóny na Pernštýnském náměstí, 
upozorňuje na nedostatečné a pozdní informování veřejnosti a rezidentů ohledně 
povolení vjezdu a žádá monitoring výsledků vyhodnocení tohoto sporného opatření 

• Parklety Pernštýnská ulice – požaduje včasné zveřejnění pravidel provozu v roce 2024 a 
navrhuje vyzvat provozovatele k většímu ozelenění zahrádek 

• Kašna v Bubeníkových sadech – žádá o vysvětlení koncepce dalšího postupu a 
opětovně se přimlouvá za opravu a zprovoznění stávající kašny uměleckého díla. U tří 
uvažovaných variant (J. Lejhanec: demolice a náhrada novým vodním prvkem, 
zachování stávající kašna bez vody a zřízení jiného vodního prvku, rekonstrukce kašny 
včetně obnovy technologie vodního provozu) se rozhodně staví za třetí možnost. Žádá o 
zpracování ekonomické rozvahy pro všechny tři varianty a projednání v Komisi pro 
rozvoj obvodu. 

 
V 18:49 hod. odchází V. Martinec a Z. Klimplová 
V 19:12 hod. odchází P. Mareš.  
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Zasedání bylo ukončeno v 19:12 hodin. 
 
 
Zápis vyhotoven dne 07. 02. 2024  
Zpracovala: Michaela Beranová 
(všechna jména jsou uváděna bez titulů) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

……………………………………………..… 
Filip Šťastný 

starosta městského obvodu Pardubice I 
 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………................................  ………………………................................ 
  Mgr. Bohdan Šeda      Dušan Salfický 


